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Clary Fray just wishes that her life would go back to normal. But what's normal when
you're a demon-slaying Shadowhunter, your mother is in a magically induced coma,
and you can suddenly see Downworlders like werewolves, vampires, and faeries? If
Clary left the world of the Shadowhunters behind, it would mean more time with her
best friend, Simon, who's becoming more than a friend. But the Shadowhunting world
isn't ready to let her go -- especially her handsome, infuriating, newfound brother,
Jace. And Clary's only chance to help her mother is to track down rogue Shadowhunter
Valentine, who is probably insane, certainly evil -- and also her father.

To complicate matters, someone in New York City is murdering Downworlder children.
Is Valentine behind the killings -- and if he is, what is he trying to do? When the second
of the Mortal Instruments, the Soul-Sword, is stolen, the terrifying Inquisitor arrives to
investigate and zooms right in on Jace. How can Clary stop Valentine if Jace is willing
to betray everything he believes in to help their father?

In this breathtaking sequel to City of Bones, Cassandra Clare lures her readers back
into the dark grip of New York City's Downworld, where love is never safe and power
becomes the deadliest temptation.
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评论

整体来说情节进行的比上一本要乱. Simon的部分出乎我意料,
在我心中RP似乎现在比Jace还要高了= = 女主到底肿么了, 还是觉得她像个干尸啊.
和书的主人讨论了一下cast的问题, 一致认为要找teens.

-----------------------------
見到 Harry Potter、Darren Shan
作品的影子，不過不討厭。愛情線有點複雜，幸好不像 Twilight 那麼肉麻。

-----------------------------
我是有多无聊，居然还看完了第二部，有情人仍是兄妹。。。

-----------------------------
It's okay to listen to

-----------------------------
很难看，但我又想知道发生了什么....

-----------------------------
呵呵呵呵电影把第一部改得面目全非我看你第二部怎么拍圆过来..Jace这么立体这么棒
的角色电影怎么没拍出来啊!!![虽然让我爱上了JCB].虽然是guilty
pleasure但是我真的是很pleased啊啊啊啊!!!!!!!!其实只值3颗星但是由于我爱死Jace这个
角色了所以加一颗..京东快点发货啊啊啊我要看city of glass!!!!!
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